

USHU

LISTE n°4



Aminata ONGOIBA - Mali



ABU EID Omar - Jordan Amman

COUPLE n° 11 de la liste n°4

Bonjour chers collègues et amis,

Comme déjà dit à mes collègues de Bamako, je vous informe aussi que les élections du Comité Local du Personnel Hors Unions (CLPHU) vont se dérouler du **05 au 14 novembre 2018**. Comme vous le savez, je suis membre du bureau Union Syndical Hors Union (USHU) avec des collègues de la Commission.

En attendant, je voudrais vous informer que le Comité central de USHU m'a contactée pour être candidate de leur liste. J'ai répondu favorablement à cette requête. Je vous invite à prendre part au vote et surtout de voter pour mon couple : Aminata ONGOIBA – ABU EID Omar.

Mon expérience au sein du CLPHU et de USHU m'a permis d'éprouver à quel point le comité du personnel est utile pour pousser au respect des droits du personnel.

Je suis aux côtés des collègues USHU de la liste N°4 qui capitalisent une expérience d'élus au CLPHU : CONEFREY Helen (EEAS-ASUNCION), la battante actuelle Présidente de USHU qui conduit la liste avec notre collègue GALITA Livia (EEAS-KINGSTON), STANKOVIC Dimitrije (EEAS-BELGRADE), KUMAR Sunil (EEAS-NEW DELHI) et SOOS Karoly (EEAS-SARAJEVO), le très dynamique.

Je vous recommande donc de voter pour le couple n°11 de la Liste N° 4 et de faire passer le message auprès des collègues Commission d'autres Délégations. Chaque voix compte !

Merci pour votre confiance,

Cordialement,

Aminata

COUPLE n ° 11 of list n ° 4

Hello colleagues and friends,

As already said to my colleagues in Bamako, I also inform you that the elections of the Local Committee of the Staff Hors Union (CLPHU) will take place from 05 to 14 November 2018. As you know, I am a member of Union Syndicale Hors Union (USHU) with colleagues from the Commission.

In the meantime, I would like to inform you that the USHU Central Committee contacted me to be a candidate on their list. I responded favourably to this request. I invite you to take part in the vote and especially to vote for my couple: Aminata ONGOIBA - ABU EID Omar.

My experience at CLPHU and USHU has allowed me to experience how helpful the Staff Committee is to pushing for the respect of staff rights.

I am at the side of the USHU colleagues on the N ° 4 list who are capitalizing on an experience of elected representatives at the CLPHU: CONEFREY Helen (EEAS-ASUNCION), the current USHU President who leads the list with our colleague GALITA Livia (EEAS-KINGSTON), Dimitrije STANKOVIC (EEAS-BELGRADE), KUMAR Sunil (EEAS-NEW DELHI) and SOOS Karoly (EEAS-SARAJEVO, the very dynamic.

I therefore recommend you to vote for the pair n ° 11 of the List N ° 4 and to get the message to the colleagues Commission of other Delegations. Every Voice counts!

Thank you for your trust,

Regards,

Aminata